

TABLE OF CONTENTS 目 录

Measuring Resistivity of Silicon Wafers with Four-Point Probe Method and Evaluation of Uncertainty in Measurement

(直排四探针法测量硅片电阻率及不确定度评定)

Y. GAO, L. L. LI.....1041

Effect of Additives on the Sinterability of Magnesium Aluminate Spinel

(添加剂对镁铝尖晶石烧结性能的影响)

Z. G. YAN, J. K. YU.....1048

Water System Aluminum Ion Supercapacitors of MoS₂/C Materials and Their Electrochemical Properties

(MoS₂/C 材料的水系铝离子超级电容器及其电化学性能)

L. HUANG, M. Q. ZHANG, D. LIU, G. H. PU.....1055

Effect of T6 Heat Treatment on Microstructure and Properties of Extruded Al-Si-xEr Alloy

(T6 热处理对挤压态 Al-Si-xEr 合金组织及性能的影响)

J. ZHAO, X. L. CUI, H. W. CUI, H. YE.....1063

Research on Preparing Nanoporous Copper by Dealloying Using SPS Sintering Cu-Al Alloy

(利用 SPS 烧结 Cu-Al 合金去合金化制备多孔铜工艺研究)

Y. LEI, S. J. HU, J. C. CAO.....1071

Influence of Fe Addition on the Corrosion Behavior of Al-0.7Mg-0.6Si Alloys

(添加 Fe 对 Al-0.7Mg-0.6Si 合金腐蚀行为的影响)

A. Q. TIAN, Y. L. DENG, S. Q. CHI.....1083

Development of Carbon Fiber Composite Material for Electromagnetic Protection of Low Frequency Protective Parts of Lightweight Railway Vehicles

(轨道车辆用低频防护电磁防护碳纤维复合材料研制)

SH. X. CHEN, L. SUN, F. Q. WANG, J. CHEN.....1092

Environmental Degradation of Polylactic Acid/Starch Composites

(环保降解聚乳酸/淀粉复合材料的研究)

Z. YAO, X. Y. DUAN, H. J. ZHENG.....1098

The Effect of PET Products Processing Technology and Storage Time on Its Impact Toughness

(PET 制品加工工艺、存储时间对其冲击强度的影响)

Y. Q. KANG, B. YOU, D. J. LI.....1106